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Vernieuwing sanitair
Wij blijven ons richten op 
verbeteringen en 
vernieuwingen op ons 
complex. Eén van de 
aandachtspunten daarin is 
het sanitair, wat ons betreft 
hard nodig.
Omdat dit blok grenst aan de 
entree van de 
schietvereniging en zij ook 
enkele wensen hebben 
uitgesproken, bekijken we of 
we samen een verbeterplan 
kunnen realiseren. Dat is de 
reden dat we nog enkele 
maanden nodig denken te 
hebben voor het sanitair en 
daarom het project 
‘verbetering inrichting 
kantine’ nu aanpakken.

Rookvrij complex
Wij staan als bestuur volledig 

achter de richting die door de 

KNVB wordt uitgedragen, 

waarbij er per 1 januari 2025 

nergens meer op een 

clubterrein gerookt mag 

worden.

Om dit te bereiken willen we 

dit nu reeds onder de 

aandacht brengen. Wij buigen 

ons nog over de beste route 

om dit einddoel te bereiken.

We hebben met elkaar nog 

zo’n 1,5 jaar de tijd. Mocht je 

ideeën of suggesties hebben, 

hoe te komen tot een rookvrij 

complex, dan horen we dat 

graag!

Zonnepanelen
Wij zijn zeer tevreden met de 
vlotte realisatie van de 
zonnepanelen. Deze liggen 
keurig op de zuid-zijde van het 
kleedkamerdak.
Als club zetten wij in op 
verduurzaming. Niet alleen om 
financieel gezond te blijven, 
maar ook met oog voor het 
milieu. We hopen op veel zon-
opbrengst!

Een nieuwsbrief
Vanuit het bestuur hebben 
wij besloten te werken aan 
een verbetering van de 
informatievoorziening naar 
onze leden. Wij menen dit te 
doen middels een 
nieuwsbrief die we met 
regelmaat per mail versturen.
Natuurlijk verwijzen we ook 
graag naar de Nieuws-item
op onze website.

En bovendien staan wij altijd 
tot je beschikking voor 
vragen, opmerkingen of 
discussie
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